
Möte Ungdomssektionen 28 augusti 2024 
17.00-18.30 

Närvarande: Anders, Anita och Hampus 
Frånvarande: Håkan och Per 

Vi inledde med att se vilka punkter som finns att jobba med och sedan bestämma vilka att 
prioritera under mötestiden.


1) Granskning av dokumentet från Fredrik Fritz, Rolf Bengtsson och Stefan Bokström 
gällande ekonomisk styrning.  

Vi gick noga igenom alla lydelser noga och diskuterade vad de innebär och hur vi ser på 
innebörden. Den samlade bedömningen är att vi är glada att arbetet med en organisation kring 
ekonomin är på gång. Sedan finns det några få delar att fundera kring eller kanske förtydliga. 


Några särskilt positiva delar: 

* Kommunikationen inför en säsong vad som förväntas och vad som är planerat ske. 

* Förtydligandet att seniorer ska ingå i försäljningar av t.ex. lotter och häften.

* Tydliggörandet av vad varje lag har att röra sig med utifrån ekonomiska medel de inbringat

* Tydlighet kring fördelning av intäkter förening kontra lag (70/30)

* Specifik storlek på lagkassor (5.000kr)


Förslag på justeringar och förtydliganden:

- Intäkter från den kioskförsäljning som ungdomslagen håller i under seniorernas matcher går 

helt till förening. Det är rätt små summor det handlar om och det skiljer sig också mycket åt hur 
stor försäljning det blir


- Svårigheten med att sätta lotter och annat i handen på spelare som kommer från olika hem 
med olika syn på spel & dobbel utifrån religion och privatekonomi


2) Datum för U-ledarmöte 

Vi resonerade kring huruvida en vardagkväll eller helgförmiddag passar bäst och vi kollade 
igenom lagens kalendrar. Vi fastnade för lördagen den 28 september kl. 12.30 och att inleda med 
att äta något tillsammans. Anders har haft kontakt med Hanna Sjöberg på RF Sisu för att se om 
de kan medverka och ge oss en stöttning i arrangemanget av denna träff.


Vi kom fram till att de viktigaste punkterna under detta möte är:

* Organisationen och arbete under Bendt bil cup i november

* Visa det arbete som pågår med ekonomisk styrning från styrelsens sida

* Arbeta med att ta fram bra grunder till dokument att ha när vi får nya ledare, spelare och 

vårdnadshavare i föreningen

* Träningstiderna för eftersäsongen (hallar och konstgräs)


3) Aletdagen och kiosken under denna 

Anders redogjorde för aktuellt läge och svårigheter med att enkelt få tillräckligt med manskap för 
smärtfritt arrangemang. Utgångspunkten blev att de lag som har matcher mer eller mindre 
påtvingas att ha folk på plats. Vi hoppas att vi landar på fötterna.


4) Formulera och fördela ansvarsområden inom ungdomssektionen 

Vi var ju tre närvarande av fem denna kväll så det blev ett inledande samtal kring vilka olika 
arbetsuppgifter och ansvarsområden som är möjliga att identifiera och fördela. Vi närvarande 
tänkte att Per kanske kan vara mer ansvarig för ekonomisk överblick. Håkan för frågor som kan 
kopplas till förbundet såsom regler, riktlinjer osv. Anita såg Aletdagen 2025 framför sig och 
Hampus frågor som rör föreningens ledare t.ex. utbildningar och information. Anders har fått rutin 
på ansökan om tider i hallar och planer och kan ha fortsatt ansvar för detta. Sedan finns det fler 



praktiska arbetsuppgifter som det kan vara bra att fördela mer eller att lösa tillsammans. Vi jobbar 
vidare med detta.


5) Övriga frågor som nämndes men som vi inte hann avhandla så mycket denna afton 

Problematik med att få de ideella krafterna att utföra uppgifter

- Fritt kontra tvång. Ta policybeslut kring tvingande jobb, t.ex. med antal häften som ska säljas 

osv


Utdrag ur belastningsregistret

- Uppdatera och fundera kring rutiner


Kontakt med kommunen angående fotbollsmål

(1 st 7m7 och 1 st 11m11) Anders hade kontakt tidig sommar men rätt person hade semester, ny 
påtryckning får ske för att kanske ha ett par mål till nästa säsong?


GDPR, allmänna riktlinjer för foto, film och publicering av namn

- Anita hjälpte F10/11 och har använt bra material som vi kan jobba vidare med och hjälpa fler lag 
i frågan


Försäljning av toa- och hushållspapper

- Anders beklagade sig lite över produkten och att det kan bli en tuff resa med att få allt sålt


Försäljning av Idrottsrabatten

- Nya häften ute och vi hoppas att det blir smärtfritt att få alla sålda och att många/alla hjälper till


Överblick material

- När säsongen på Alevallen är slut brukar det bli så att en del utrustning hamnar i bakluckor. Vi får 
se till att alla har utrustning så att träningar kan utföras på bra sätt. När det är dags för 
vårsäsongen vore det väldigt bra att samla in allt, göra en översyn och fördela efter resurser och 
behov samt göra nödvändiga inköp


Ledare till lagen (t.ex. situation i F2012) och få allt runt ett lag att fungera


Tränarutbildningar


Protokollförare

Anders Brogren 
Ordf. Ungdomssektionen



